
Poslanec Havránek: 
Čeká nás kryptoměnový boom 
Česká kryptokomunita odvádí podle poslance Jiřího Havránka z ODS dobrou práci v popularizaci 
kryptoměn. Růstu obliby napomáhají i  výrobci hardwarových peněženek, směnárny a  síť 
bankomatů. Problém naopak vidí v uzavírání bankovních účtů.

Myslím, že růst obliby kryptoaktiv v ČR, kterému věřím, nebude mít souvislost s přijatou 
regulací. Daleko větší vliv budou mít spíše aktuální nízké kurzy, které lákají k investici. 
Dále také fakt, že česká kryptokomunita odvádí dobrou práci v popularizaci kryptoměn. 
Máme zde dostupné kompletní „prostředí“ od výrobců HW peněženek, přes směnárny 
až například po dostupnou síť bankomatů. To může lákat investory, kteří nejsou úplně 
v obraze, co se týče fungování kryptosvěta.

Přichází celoevropská regulace kryptoměn MiCA, která 
má více chránit běžné drobné investory. Bude v ČR obliba 
kryptoměn stoupat?

Kdybych měl zmínit jednu věc, tak je to pro mě v tuto chvíli uzavírání bankovních účtů 
lidem a firmám, jež se věnují podnikání s kryptoaktivy. Ti všichni tak každý den jdou 
spát s tím, že ráno jejich účet může být uzavřený.

Jaké vidí poslanec Havránek řešení s  daněním kryptoměn? A jakou mají podle něj 
budoucnost? Přečtěte si celý rozhovor na www.kryptobezpecne.cz. 

Kde vidíte největší problém ve spojení Česká republika 
a kryptoměny?


